

الكويت في: 2026/09/22

إشارتنا: 2026 /764

السادة/ شركة بورصة الكويت المحترمين
تحية طيبة وبعد،،

عملاً بما جاء في الكتاب العاشر (الإفصاح والشفافية) من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 7 لسنة 2010 وتعديلاته الصادرة بموجب قرار هيئة أسواق المال رقم (72 لسنة 2015) بتاريخ 2015/11/09 بشأن الإفصاح عن المعلومات الجوهرية وآلية الإعلان عنها.

تجدون مرفقاً نموذج الإفصاح بشأن زيادة حقوق مساهمي بنك برقان من خلال إصدار أسهم حقوق أولوية بقيمة تصل إلى 50 مليون دينار كويتي - استكمال الإجراءات التنظيمية

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،


خالد فهد الزومان

رئيس المدراء الماليين للمجموعة



نموذج الإفصاح المكمل

2026/09/22	التاريخ:
بنك برقان (ش.م.ك.ع.)	اسم الشركة المدرجة:
إفصاح مكمل بشأن زيادة حقوق مساهمي بنك برقان من خلال إصدار أسهم حقوق أولوية بقيمة تصل إلى 50 مليون دينار كويتي - استكمال الإجراءات التنظيمية	عنوان الإفصاح:
2026/09/17	تاريخ الإفصاح السابق:
يعلن بنك برقان ش.م.ك.ع. ("برقان" أو "البنك") عن استكمال كافة الإجراءات المتعلقة بزيادة رأس مال البنك المصدر والمدفوع من 399,635,664.200 د.ك. إلى 427,413,441.900 د.ك. من خلال إصدار أسهم جديدة بعدد 277,777,777 سهماً. حيث تم إغلاق فترة الاكتتاب في زيادة رأس المال بتاريخ 14 سبتمبر 2026، وتم الاكتتاب في كامل أسهم الإصدار البالغ عددها 277,777,777 سهماً وتخصيصها للمكتتبين، وقد بلغت قيمة الإصدار مبلغ 49,999,999.860 د.ك. منها 27,777,777.700 د.ك. تمثل القيمة الاسمية و 22,222,222.160 د.ك. تمثل علاوة الإصدار. بعد استكمال زيادة رأس المال، زاد عدد أسهم البنك المصدرة والمدفوعة بالكامل بمقدار 277,777,777 سهماً، من 3,996,356,642 سهماً إلى 4,274,134,419 سهماً، بما يمثل زيادة بنسبة 7.0% تقريباً. وبناءً عليه، زاد رأس مال البنك المدفوع بمبلغ 27,777,777.700 د.ك.، من 399,635,664.200 د.ك. إلى 427,413,441.900 د.ك. يتضمن الإصدار علاوة إصدار إجمالية قدرها 22,222,222.160 د.ك.، مما ينتج عنه قيمة إصدار إجمالية قدرها 49,999,999.860 د.ك. وكما سبق الإفصاح عنه، من المتوقع أن تسهم زيادة رأس المال في تعزيز قاعدة رأس مال بنك برقان وتحسين نسب رأس المال الرقابي للبنك بنحو 60 نقطة أساس على مستوى جميع شرائح رأس المال، بما في ذلك الشريحة الأولى من رأس المال الأساسي (CET1)، والشريحة الأولى من رأس المال (Tier 1 Capital)، ونسبة كفاية رأس المال الإجمالية (CAR).	التطور الحاصل على الإفصاح: الأثر المالي للتطور الحاصل (إن وجد):



خالد فهد الزومان
رئيس المدراء الماليين للمجموعة



Date : 22/09/2026
Ref : 764/2026

M/S. Bursa Kuwait

Dear Sirs,

In accordance with the provisions of Module (10) (Disclosure & Transparency) of the executive bylaw of law No. (7) of 2010 and amendments issued under CMA resolution No. (72 of 2015) dated 9/11/2015 concerning the disclosure of the critical information and the mechanism of Disclosure thereto.

Please find attached the Supplementary Disclosure Regarding the Increase in Burgan Bank's Shareholders' Equity Through a Rights Issue of Up to KD 50 Million - Completion of the Regulatory Procedures.

Best Regards,


Khalid Fahad AlZouman
Group Chief Financial Officer



Supplementary Disclosure Form

Date:	22/09/2026
Name of Listed Company	Burgan Bank K.P.S.C
Disclosure title	Supplementary Disclosure Regarding the Increase in Burgan Bank's Shareholders' Equity Through a Rights Issue of Up to KD 50 Million - Completion of the Regulatory Procedures.
Date of Previous Disclosure	17/09/2026
Developments that occurred to the disclosure	Burgan Bank K.P.S.C. ("Burgan" or the "Bank") announces that all regulatory procedures relating to the increase of the Bank's issued and paid-up share capital from KD 399,635,664.200 to KD 427,413,441.900 have been completed through the issuance of 277,777,777. The subscription period for the share capital increase was completed on 14 September 2026, and the entire 277,777,777 Issue Shares were subscribed for and allocated at an aggregate issue value of KD 49,999,999.860, comprising KD 27,777,777.700 in nominal value and KD 22,222,222.160 in share premium.
The financial effect of the occurring developments (if any)	Following completion of the share capital increase, Burgan's issued and fully paid-up shares have increased by 277,777,777 shares, from 3,996,356,642 shares to 4,274,134,419 shares, representing an increase of approximately 7.0%. Accordingly, the Bank's paid-up share capital has increased by KD 27,777,777.700, from KD 399,635,664.200 to KD 427,413,441.900. The issue includes an aggregate share premium of KD 22,222,222.160, resulting in an aggregate issue value of KD 49,999,999.860. As previously disclosed, the capital increase is expected to strengthen Burgan's capital base and improve its regulatory capital ratios by approximately 60 basis points across all capital levels, including Common Equity Tier 1 (CET1), Tier 1 Capital and Total Capital Adequacy Ratio (CAR).



Khalid Fahad AlZouman
Group Chief Financial Officer

